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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over uitspraken over certificering van treinen (ingezonden 1 augustus 
2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel met daarin een interview met de 
inspecteur-generaal van de Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT)?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de uitspraak in het interview «certificering wil niet zeggen 
dat een trein veilig is»? 

Vraag 3
Waar heeft certificering van treinen door de ILT betrekking op, en waarom is 
het veiligheidsaspect hier kennelijk niet of onvoldoende in mee genomen? 
Bent u van mening dat certificering van treinen door de ILT tevens, of in ieder 
geval, betrekking moet hebben op de veiligheid van de trein? Zo nee, 
waarom niet? Bent u bereid om na te gaan of certificering in ieder geval 
betrekking moet hebben op het aspect veiligheid? Zo nee, waarom niet? 
Toelichting: deze vragen zijn aanvullend op de vragen ter zake van het lid 
Bashir (SP) ingediend op 31 juli 2013, zaaknummer: 2013Z15516

1 Financieel Dagblad, 30 juli 2013
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